ben 28. Mara 1948 Bertes Bollsblatt! Da sujer Abonnement fürs Bolls blatt abgelaufen ift, will ich maleich ein paar Beilen mit einfenben. Ginliegend finden Gie eine Bantanweifung bon \$2.00 auf ein weiteres Nahr für das Boltsblatt. Es ift wohl nicht gerade biel au berichten. Es ift doch ein gang Teil Interichied bier in unferer Gemeinde feit bie Armee Borbereitung fo viel Sand eingenommen bat und die wir noch bier find, find noch in Unficher. beit, Es war bier bis lette Boche fetr troden, aber am 24 und 25, Mars haben wir einen febr fconen Regen betommen, wofür man nicht genug bontbar fein tann. Danche Leute find mit Rornpflangen fertig und manche haben noch etwas zu pflansen. Es ift alles fpåt gegen andere Jahre, aber es ift nicht allein die Trodenheit; ber Binter ift befonbers lang. Rit Grug an alle Leier Frau John Berson Remember Bat

## Copperas Cove, Texas

March 28, 1943

Valued Volksblatt!

Since our subscription for the *Volksblatt* soon expires, I will at once send a few lines. Enclosed you will find a remittance of \$2.00 for another year of the *Volksblatt*.

There is probably not much to report. There is quite a bit of difference here in our community since the Army preparation took in so much land and those of us who are still here, are still in uncertainty.

It was very dry here until last week, but on 24 and 25 March we received a very nice rain for which we could not be more thankful. Some people are done with the planting of corn and some still have a little to plant. It is all late compared to other years, but it is not the dryness alone; the winter especially long.

With greetings to all readers. Mrs. John Herzog